
Protokół 
z obrad Komisji Samorządu Terytorialnego 

w dniu 10 września 2003roku 
 

 
 
 
 
 
 
Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad Komisji, który został 
przyjęty. 
 

1. Informacja o wykonaniu budżetu za pierwsze półrocze 2003 roku. 
2. Informacja o sytuacji na rynku pracy w województwie świętokrzyskim. 
 
Listy obecności w załączeniu. 
 
Przewodniczący Komisji przywitał przybyłych gości i rozpoczął obrady 
Komisji. 
 

W punkcie 1 Skarbnik Województwa Zdzisław Wojciechowski – w oparciu o 
przedstawiony  radnym materiał dodał kilka generalnych uwag dotyczących 
realizacji budżetu przez Zarząd Województwa jako organ wykonawczy. 
Opracowanie i uchwalenie budżetu województwa na rok 2003 przebiegało w 
oparciu o dane ustalone wg zasad określonych zgodnych z obowiązującymi 
przepisami prawa. Znalazło to odzwierciedlenie w realizacji budżetu już w 
okresie I półrocza 2003 roku. Przejawiało się to przede wszystkim w 
konieczności dokonywania niezbędnych zmian w uchwalonym budżecie 
województwa. 
Ponadto stwierdziła, iż pierwsze półrocze jest dość specyficznym okresem, 
dlatego że budżet jest późno uchwalany, potem do 30 marca wszystkie jednostki 
sfery budżetowej winny wypłacić trzynastki. Dodał, iż te zmiany które nastąpiły 
w pierwszym półroczu były jeszcze stosunkowo niewielkie. Z planu na koniec  
pierwszego półrocza , z tych 113 mln zł dochody zostały wykonane w 52%. 
Zdaniem zarządu Województwa w wyniku długich i różnych dyskusji wynika 
jedno że nie do końca zarząd jest usatysfakcjonowany.  
 
 
W dyskusji brali udział radni członkowie Komisji. 
 
Po głosowaniu Komisja przyjęła do akceptującej wiadomości. 
 
 



 
Punkt drugi dotyczył informacji o sytuacji na rynku pracy w województwie 
świętokrzyskim. Dyrektor Lato zreferował temat w oparciu o przedstawiony 
radnym materiał. W swej wypowiedzi poruszył kwestię wzrostu liczby 
bezrobotnych w stosunku do lat ubiegłych. Uznał, że sytuacja na rynku pracy 
kobiet jest zdecydowanie gorsza niż mężczyzn. Również zmienia się sytuacja 
osób bezrobotnych z wyższym wykształceniem - przybywa ich. Ponadto dodał, 
że są organizowane w ramach funduszy unijnych kursy dla bezrobotnych 
chcących zdobyć nowy zawód, które cieszą się coraz większym 
zainteresowaniem. 
 Radni pytali o skale bezrobocia, oraz o  instrumenty w walce z bezrobociem. 
Pytania dotyczyły również porównania naszego województwa z innymi. 
Po dyskusji  radni przyjęli informację o sytuacji na rynku pracy do akceptującej 
wiadomości. 
 
 
Przewodniczący Komisji zakończył obrady. 
 
 
 
 
 
                                                                      Eugeniusz Cichoń 
 
 
 
                                                                 Przewodniczący Komisji 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół przygotowała: 
 
Cecylia Polańska 


